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Kære Eva Kjer Hansen 

og 

Folketingets Socialudvalg 

 

en kommentar til din reaktion over børns porno kiggeri, jfr en Nordisk Råd 

undersøgel, som skulle vise, at børn ned til 12 år, før deres sexuelle debut, 

kigger porno på internettet: 

 

- jeg ved ikke hvad du lavede i din ungdom og barndom, men jeg ved fra landet af 

(ca 50 år siden), at porno ikke er noget nyt fænomen, selvom der er sket en 

betydelig udvikling i selve medierne 

 

- da jeg var barn på landet havde både "de lavere sociale klasser", skolebørn fra 

byen af der var på ferie på nabogårdene og karlene på deres kamre pornoblade og 

"utigtige" billeder, og det var ikke usædvanligt at disse billeder var med ganske 

unge. Jeg kan ikke huske jeg har set gårdmænd dengang have porno eller hørt dem 

snakke om det. 

 

- live porno var heller ikke så fremmed for børn og unge på landet, for dengang 

blev kvierne løbet med en tyr, søerne løbet med en orne og hopperne holdt til med 

en hingst, som "hingst manden" kom med, desuden var der en masse andre dyr med en 

livlig aktivitet - både på gården og i naturen 

 

- folk, der bor under trange forhold, må ofte ufrivilligt forcere kønslivet på 

deres børn. Vi har gentagne gange rettet henvendelse til dig om forholdene for de 

"afviste" Kosovo Roma asyl ansøgere, hvor familier med fire eller flere børn har 

måttet dele ét værelse på 12 m2.  

På den måde bliver dit privatliv meget trængt, og det går ud over menneskers 

psykiske sundhed. Afhængig af dine interesser er det de færreste forældre, der 

ønsker at deres børn skal være med til live show. 

 

- dette er ikke noget, forældrene kan snakke sig ud af - det kræver at du snakker 

med integrationsministeren, så forholdene bliver gjort bedre. 

 

- i dag sker det hele i landbruget med plasticrør, så på den måde er der tale om en 

fremmedgørelse ligesom kødforsyningen, der vokser ud af køledisken og ikke fra 

slagtning af et levende dyr, du selv har fodret på og kælet med 

 

- jeg ved ikke med dine forældre, men mine var ikke interesseret i at snakke 

hverken om porno eller forplantning, dengang var det noget vi snakkede med 

jævnaldrende om, og egentlig er det vel mere sundt, at børn og unge snakker med 

nogle, der ikke er alt for meget ældre end dem selv, om disse ting? det er jo der, 

de skal hente deres egen partner - typisk 

 

- jeg kan fortælle dig om en campingtur i Skotland, hvor vi lå i telt med min søn, 

der var otte år. Om natten udførte et par i et nabo telt en audio porno 

performance, som hele camping pladsen havde "fornøjelse" af.  
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Det var absolut grænseoverskridende - i en sådan grad, at ingen af de øvrige 

camping gæster havde lyst til at gå hen til parrets telt og bede dem skrue lidt ned 

for lyden. Folk lukkede simpelthen ørerne. 

 

- det er udmærket at snakke, men man skal ikke skabe et kunstigt problem, fordi 

nogle mennesker er mere snerpede end andre, regeringen skal give rum til, at 

mennesker kan have deres privats sfære, og Jesper Langballe og co skulle ikke have 

lov at tinge børn til at overvære liveshows. 

 

- som ansvarlig for boligområdet kunne du også arbejde for bedre lydisolering i 

etage ejendomme og adgang til passende boligforhold for familier med børn. 

 

med venlig hilsen 

Eric Støttrup Thomsen 
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